
SpLitt

Styrelsemöte 2022-05-23 16:15-
Protokoll
23 maj / KL. 16:15 / HC102

Ordförande: Salina Söderberg
Vice Ordförande: Frida Endertorp
Kassör: Valdemar Linhem

Ledamot: Alma Thunberg
Ledamot: Kelly Helsing
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Alice Tjärnén
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Alva Apelqvist
Ledamot: Saga Olsson
Ledamot: Elin Frost
Ledamot: Filippa Hanna
Ledamot: Ella Almroth
Ledamot: David Nilsson
Ledamot: Isabella Bergfors
Ledamot: Charlie Söderholm
Ledamot: Maya Lundgren
Ledamot: Fredrika Ehrnholm
Ledamot: Emmy Risberg
Ledamot: Lollo Aurell
Ledamot: Hanna Andersson

Formalia
F1 Möte öppnas med en fin serenad från ordförande Salina

F2

Val av sekreterare: Eline

Val av justerare: Valdemar

F3 Fastställa föredragslista



Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info

HumSek har skapat en styrelse för nästa verksamhetsår.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info
Inga kommentarer

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info
Ett stort antal betalningar inför sittningen har kommit in. Bidraget från
humsek till skrivartävlingen har kommit in.

Diskussion

D1 Boksläpp
Boksläppet sker imorgon. Få frågor har kommit in. Böckerna kommer runt 2 juni. Påminnelse
har lagts ut på sociala medier. Vi bestämmer vilka som kommer att vara på plats tidigare för
att hjälpa till att rodda. Snack om hur distribuering av böckerna ska ske (de som köper får
skriva ner sitt namn och mailadress)

D2 Finsittning
Anmälan är stängd, 37 anmälningar har kommit in. Pengar för biljetter har börjat komma in,
sista dagen för att betala är 25 maj. Möte med gruppen kommer ske i veckan för att planera
sista biten. Svar från Folkets Hus ang anmälningar (specialkost osv) har kommit.

D3 Humsekrepresentant
Information om Humsek tas upp. Fredrika nominerar sig.



D4 Mottagning
Mottagningsgruppen har pratat med WeDigIt. Genomgående budget har lagts upp och ser
bra ut. Faddrar är nöjda med information från generaler.

D5 Medlemmar / Rekrytering
Fredrika berättar om humsek-rekrytering och tar upp hemsidans upplägg. Frågar om
feedback på anmälningssidan. Vi vill lägga ut roliga bilder. Diskussion om mer rekrytering i
och med hur liten andel av våra inskrivna studenter som är medlemmar (beror nog på att vi
har språk-studenter i vår förening). Vi vill rekrytera fler från språk-kurserna och kommer
försöka få med dem på mottagningen. Diskussion om inspark på våren för språkstudenter.
Snabb diskussion om hur vi ska hantera en större styrelse, förslag på utskott.

D6 Boktips
Filippa har en fin ppt. Förslag om att endast ha ett boktips i månaden där vi har ett tema.
Ingen säger nejtack

Beslut

B1 Beslut om Humsekrepresentant
Fredrikas nominering godkänns.

B2 Beslut om Boktips
Beslut skjuts upp till nästa år.

Övriga Punkter:
Förslag om att köpa en första-hjälpen-väska till mottagningen men även andra event.
Ordförande-telefon tas upp igen och kommer ordnas.
Webbsidan behöver kanske rensas lite, det tas upp igen i höst.
Vi behöver lägga ut nya novell-samlingen på webbshoppen men det kräver kodning. Förslag
om att beställa via formulär tas upp. Förslag om att byta från Wix till annan host tas upp.
Vi kan outsourca vår kodning som akut-lösning men sedan kräver permanent lösning.
Stadgarna har inte gått igenom och uppdateras, det beror på att humsek måste godkänna
dem. Det kommer tas upp på humseks nästa möte. Dessutom stämmer inte
innehållsförteckningen i sidnumrering.
Vi får info om studentkåren resursrum, det kommer att utnyttjas
Fråga om att byta discord-ägare till nästa verksamhetsår.

F4 Möte avslutas med ett heartfelt speech

Underskrifter
Ordförande:



Sekreterare:

Justerare:


